

Notice on the establishment of process simulation and optimization team of No.2 refining Department

关于成立炼油二部流程模拟优化小组的通知

In order to optimize the operation, improve the chemical production efficiency and economic benefits, and strengthen the training of young employees, the second refining department plans to establish a "process simulation and optimization team", and actively organize young employees to participate in relevant training and plant operation optimization simulation work. Currently, the proposed team members are as follows:

为优化操作参数，提高化工生产效率及经济效益，同时加强青年职工培养，炼油二部计划成立“流程模拟优化小组”，并积极组织青年职工参加相关培训及装置操作优化模拟工作。目前拟定的小组成员如下：

Group leader: Zhu Hansheng

组长：朱汉生

Members: Liu Shixu, Yap Aihui, Zheng Yueling, Miao Jian, Zhang Leibo, Sun Weifeng, Wang Fang, Jiang Xiangming, Wang chuntang, Li Dongbo, Yang Zheng, Wang Jichen, Deng Qiao, Wang Zhengfeng, Zhao Qinxue, Jiang Zhining, iffah, Nabil.

成员：柳世旭、叶爱慧、郑跃玲、苗健、张雷博、孙伟锋、王放、蒋翔明、汪春樨、李东博、杨峥、王际尘、邓乔、汪郑峰、赵覃学、江志宁、Iffah、Nabil。

Training arrangement: it is planned to organize the first centralized training next Wednesday (July 29).

培训安排：计划下周三（7月29日）组织第一次集中培训。